
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.547.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Krystyna Mierzejewska zagłosiła  

następujące wnioski: 

1) Poparła wcześniejsze wnioski radnych min. wniosek radnego Józefa Gancarza nr 

KRM.003.523.2022 dotyczące problemów na ulicy Jeżynowej.   

„Ponieważ tam doszło do zaburzeń hydrologicznych i mają tam działki bardzo podmokłe po 

wybudowaniu tam przez dewelopera budynków. Prośba, żeby pomóc tym mieszkańcom. Dołączam się 

do tych dwóch radnych, dołączam się do wszystkich mieszkańców tej ulicy z prośbą, żeby im tam 

wyremontować, pomóc, a przede wszystkim coś zrobić z tym odwodnieniem, żeby nie mieli tak 

podmokło. A stało się to po jakiejś inwestycji.”  

2) „Kiedy zostałam radną 3 lata temu mieszkańcy interweniowali, bloków Monte Cassino 11, 

Promienna 26. Chodziło o Castoramę, która miała powstać na prywatnym terenie w pobliżu 

marketu Auchan. Nic do tej pory nie wiemy na ten temat. Oczywiście jest cisza, transparenty już 

zostały usunięte. Mieszkańcy się uspokoili.” 

W związku z powyższym radna dopytuje: 

• Czy inwestor który miał budować w tym miejscu wycofał się?  

• Czy ma zamiar walczyć o swoje prawa?  

• Czy prywatny inwestor coś innego zaplanuje na tym terenie?  
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